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Vragen van het statenlid M. Walraven en G. Temmink (GroenLinks) ingevolge artikel 44 reglement van orde

 
AANHANGSEL 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2020 nummer 86. 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake capaciteit stroomnet 
Zeeland: 

 Vragen aan gedeputeerde staten  Antwoorden van gedeputeerde staten 
 (ingekomen 16 juli 2020   

1.  Bent u op de hoogte van het artikel in 
de PZC? Bent u net als de fractie van 
GroenLinks eveneens verbaasd over 
de inhoud daarvan? 

1.  Ja. 
Nee want door de vertraging bij de bouw 
van de nieuwe 380 kV en de aansluiting 
van de windparken voor onze kust zou 
deze problematiek kunnen ontstaan. 
 

2.  Deelt GS de mening van GroenLinks 
dat er tot op heden nauwelijks of niet 
is aangekondigd door de netbedrij-
ven (zowel Tennet als Enduris) dat er 
vanaf heden dan wel in de nabije toe-
komst sprake zou zijn van een  
(dreigend) tekort aan capaciteit op 
het stroomnet in Zeeland? Zo nee 
waarom niet? 
 

2.  Ja, wel is er in zowel de RES als de  
onlangs uitgevoerde systeemstudie aan-
gekondigd dat er richting toekomst  
(2030) uitbreidingen van de capaciteit 
plaats moeten vinden om alle opge-
wekte elektriciteit af te voeren. 
 

3.  Indien de constatering terecht (b)lijkt 
en er sprake is van dreiging tot over-
belasting van de netwerken in de 
(nabije) toekomst, dan zijn de net-
werkbeheerders gerechtigd stroom-
producenten op te leggen hun pro-
ductie af te schalen. In dat geval 
geldt dat duurzame stroomproductie 
voorrang verdient. Is GS het met de 
fractie van GroenLinks eens dat 
daarbij de combinatie van duurzame 
energie en die uit kernenergie niet 
passend is? Immers de productie van 
de kerncentrale kan niet afgeschaald 
worden. 
 

3.  Nee, wij zien geen verschil met de situa-
tie onder normale bedrijfsvoering waar 
ook sprake is van een combinatie van 
stroomproductie. 

4.  Zeeland heeft behoefte aan een  
stabiel netwerk, dat de toekomst – 
geschetst in de RES 1.0 – aankan. 
Dit geldt dan voor de 380 kV, de  
150 kV, maar ook voor de regionale, 
lagere kV netwerken. Dit allemaal in 
samenhang. Gezien het belang hier-
van voor de verduurzaming van de 
Zeeuwse industrie tot de lokale initia-
tieven en de burgers, vraagt Groen-
Links aan GS of zij bereid is vanuit 
haar verbindende rol op korte termijn 

4.  De problemen zoals die onlangs op het 
hoogspanningsnetwerk ontstonden zul-
len opgelost zijn na realisatie van de 
nieuwe 380 kV verbinding en de in voor-
bereiding zijnde aanpassingen van het 
onderliggende regionale netwerk. 
Bij de uitwerking van de opgaven vanuit 
de RES zijn de netbeheerders nauw be-
trokken. Daarbij werken zij voortdurend 
aan het aanpassen en voor de toekomst 
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alles in het werk te stellen bij de uit-
werking van de RES 1.0 van over-
heidswege z.s.m. te gaan werken 
aan passende oplossingen? Zo nee, 
waarom niet? 
 

gereed maken van het elektriciteitsnet-
werk in Zeeland. Aan de door u ge-
vraagde actie wordt dus reeds gewerkt. 

5.  GroenLinks zou graag zien dat GS 
PS op de hoogte houdt van de vorde-
ringen in deze. Op welke wijze ziet 
GS daartoe kans? 

5.  Zoals gebruikelijk en indien daartoe aan-
leiding is houden wij u van ontwikkelin-
gen op de hoogte. 

    
 
 
 
 
 
 
Namens de fractie van: GroenLinks 
 
 
M. Walraven en G. Temmink. 

 
MIDDELBURG, 25 augustus 2020 
 
Gedeputeerde Staten, 
 
Drs. J.M.M. Polman 
A.W. Smit. 
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